

114 學年度秋季班(第二梯次)外國學生申請入學錄取榜單注意事項
Admission Announcement for International Students
Fall Semester (Second Application Round), 2025

- 一、以總成績決定最低錄取標準，達最低錄取標準者，由本會擇優依序錄取。未達最低錄取標準，得不足額錄取。

The admission priority depends on the total marks and the lowest recruiting criterion according to the final decision made from this committee.

- 二、錄取者請於 2025 年 7 月 10 日前回覆「報到意願調查表」、「國外學歷錄取報到切結書」和「緊急事件授權同意書」，逾期未完成通訊報到者，視為放棄錄取資格，事後不得以任何理由要求補救措施，本校得取消其錄取資格。

Please submit the form of 「Registration Survey for International Students」, 「Statement of Declaration on Foreign Academic Background」 and 「Emergency Authorization Consent Form」 before **10 July, 2025 (UTC+8)**. Students who do not send us the documents in time will lose their eligibility to enroll at our university.

- 三、收到錄取通知單後，務必詳閱錄取通知書背面之「注意事項」，並遵守規定。

While students receive Letter of Acceptance, please read the “CJCU Admission Notice for International Students” thoroughly and follow the instruction to complete the verification of your educational documents and the registration.

- 四、錄取生須於來校註冊時依規定繳交經駐外辦事處驗證之畢業證書、歷年成績等相關文件資料，審核後方可註冊。入學後，如發現繳交資料與事實不符，即取消其入學資格。

Admitted students must submit the original copies of their diploma, academic transcripts, and other relevant documents verified by the Taiwan overseas representative office at the time of registration in accordance with regulations (Original documents will be returned after inspection). Registration will only be permitted after verification. If any discrepancies are found between the submitted documents and the actual facts after enrollment, the admission will be revoked.

114 學年度秋季班(第二梯次)外國學生申請入學錄取榜單
2025 Fall International Student Admission Result (Second Application Round)

依據：113 學年度第 16 次招生委員會決議公告錄取名單

The acceptance list is approved in accordance with the 16th Student Recruitment Committee, Academic Year 2024-2025.

◆ 管理學院經營管理博士班

Ph.D Program in Business and Operations Management, College of Management

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2504F001	EdOOnd GyaOOrah AnOOi BoaOOOko		正取 Accepted

◆ 管理學院經營管理碩士班（國際班）

International Master Program in Business and Operations Management, College of Management

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2505F010	TOOO NOOyen TO		正取 Accepted
2310F031	FaOOz AOi		正取 Accepted

◆ 國際企業學系(國際班)學士班

Bachelor Degree in International BBA Program in International Business

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2505F017	ApiOOi BaOOdra QOO		正取 Accepted
2505F029	KiOOone KeOOOromo		正取 Accepted

◆ 永續發展國際學士學位學程學士班

Bachelor Degree in International Program for Sustainable Development

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2504F047	TaOOsha FreOOrick	譚 O 莎	正取 Accepted

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2505F050	NiOOlaus BuOOla		正取 Accepted
2505F020	NkOOOla SOOvin SOOwel		正取 Accepted
2502F057	MOOy JoOOtus AuOOOtus JoOOtus		正取 Accepted
2505F004	TaOOOwa AmOOOze		正取 Accepted
2505F046	CaOOOto NsOOma		正取 Accepted
2504F040	TuOOObe TOOha		正取 Accepted

☛ 生物科技學系學士班

Bachelor Degree in Department of Bioscience Technology

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2505F066	AOOna JoOOson	愛 O 娜	正取 Accepted
2504F039	SOOa YamaOOOta	山 O 紗 O	正取 Accepted

☛ 企業管理學系學士班

Bachelor Degree in Department of Business Administration

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2505F062	YoOOi MatOOmoto	松 O 陽 O	正取 Accepted

☛ 資訊工程學系學士班

Bachelor Degree in Department of Computer Science and Information Engineering

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2505F065	KOOy JaOOs	詹 O 迪	正取 Accepted

◆ 翻譯學系學士班

Bachelor Degree in Department of Translation and Interpretation Studies

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2504F027	HaOOto NoOOchi	野 O 晴 O	正取 Accepted

◆ 觀光與餐飲管理學系學士班

Bachelor Degree in Tourism, Food & Beverage management

申請編號 Apply ID	英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
2504F004	RiOOka FuOOmma	普 O 間 O 莉 O	正取 Accepted
2505F061	SOOa MaOOma	真 O 爽	正取 Accepted

招生委員會

Student Recruitment Committee

主任委員
Chairman

李泳龍

民國 114 年 7 月 2 日

July 2, 2025

